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Írásbeli kérdés

az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Márai-program” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hille r

Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Tavaly tavasszal szóbeli kérdést intéztem Önhöz a Márai-program kapcsán, melyre Arató Gergel y

államtitkár úr válaszolt . Válaszában a következ őt mondta: „Ezt a programot egy szakmaila g
rendkívül jól kidolgozott, jól elképzelt programnak látjuk 	 Ugyanakkor a program éppen azért ,

mert egy rendkívül nagy ívű program, rendkívül nagy forrásigénnyel is jelentkezik . Egy évre, kb . 2

milliárd forintos költsége van ennek a programnak . Ma azt nem tudjuk megmondani, hogy a

2008-as költségvetésben rendelkezésre állnak-e majd az ehhez szükséges források 	 Tehát a

képviselő úrnak azt tudom mondani a Márai-programmal kapcsolatban, hogy ennek céljait,

irányait mindenképpen támogatjuk . Arra keressük a megoldást, hogy megfelelő pénzügyi források

is rendelkezésre álljanak. ”

Kérdezem Miniszter urat :

Továbbra is támogatja-e a Márai-program céljait, irányait ?
2008-ban mekkora pénzügyi források állnak rendelkezésre ?

Tisztelettel várom válaszait !

Budapest, 2008 . január 21 .
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